
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés 2023. április 3-i üléséről. 

 

Jelen vannak: Bodó Jánosné, Borbás Zoltán, Fazekas Szabolcs, Győri-Papp Judit, Hubai Imre, 

Molnár Imre, Révi Attila, Rózsa Endre Bertalan, Rózsa Lajos, Szabó Ferenc Lajos és Szarvák 

Márton, a vármegyei közgyűlés tagjai. 

 

Bejelentéssel távol: Boros István, Budai Lóránt, Kővári Kata, Tarsoly-László Ágnes, Piroska 

Miklós, Répási Csabáné Tóth Rozália Ildikó és Ujvári Imre, a vármegyei közgyűlés tagjai. 

 

Továbbá jelen vannak: Szalay Ferenc, Szolnok Megyei Jogú Város polgármestere; Rentzné 

Dr. Bezdán Edit vármegyei címzetes főjegyző; a Vármegyei Önkormányzati Hivatal 

irodavezetői, a sajtó képviselői, meghívottak. 

 

Hubai Imre: köszöntöm a Vármegyei Közgyűlés tagjait, a meghívott szervezetek képviselőit, 

a Közgyűlés valamennyi résztvevőjét. 

 

Tájékoztatom a közgyűlés tagjait, hogy Szádvári Gábor 2023. február 23-án elhunyt, aki a Jász-

Nagykun-Szolnok Megyei Közgyűlés tagja volt három cikluson keresztül. Emlékét 

megőrizzük, adózzunk emlékének 1 perces néma felállással. 

 

Képviselőtársunk Stefán Ildikó lemondása miatt megüresedett mandátumot a DK jelölése 

alapján Bodó Jánosné tölti be. Az új képviselő a megbízólevelet 2023. február 23-án átvette. 

Tájékoztatom a Közgyűlés tagjait és a jelenlévőket, hogy a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló törvény értelmében a közgyűlési tagnak esküt kell tenni. 

Kérem, hogy az új képviselő fáradjon az emelvényre és mondja utánam az eskü szövegét, 

szíveskedjen mindenki felállni. 

/Eskütétel/ 

 

A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a Vármegyei Közgyűlés tagjai határozatképes 

számban jelen vannak. Munkánk törvényes feltételei biztosítottak, a Közgyűlés ülését 

megnyitom. Kérem, mindenki kapcsolja be a szavazópultját. 

Kérem, hogy aki a napirendi javaslattal egyetért, a szavazópult megfelelő gombjának 

megnyomásával szavazzon. 

 
A Közgyűlés a napirendi javaslatot 11 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadja és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés 

10/2023. (IV.3.) számú határozata 

a Vármegyei Közgyűlés 2023. április 3-i ülése napirendi pontjainak megállapításáról 

 

A Vármegyei Közgyűlés a 2023. április 3-i ülésének napirendi pontjait az alábbiak szerint 

fogadja el: 

 

1. Előterjesztés a „Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Integrált Területi Program 2.0 

változat 2021-2027” című dokumentum elfogadásáról 

Előadó: Hubai Imre, a Vármegyei Közgyűlés elnöke 
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2. Előterjesztés alapítvány támogatására 

Előadó: Hubai Imre, a Vármegyei Közgyűlés elnöke 

 

3. Előterjesztés Bodó Jánosné bizottsági taggá történő megválasztásáról 

Előadó: Hubai Imre, a Vármegyei Közgyűlés elnöke 

 

4. Előterjesztés a Szolnoki Törvényszékre ülnökök megválasztására 

Előadó: Hubai Imre, a Vármegyei Közgyűlés elnöke 

 

 

Zárt ülés: 

 

Előterjesztés a Terület- és Településfejlesztési Operatív Program Plusz Döntés-előkészítő 

Bizottságára beterjesztett támogatási kérelmek döntési javaslatáról (kiosztással) 

Előadó: Hubai Imre, a Vármegyei Közgyűlés elnöke  

 

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy kíván-e valaki interpellálni, kérdést feltenni? 

 

Interpelláció, kérdés nem hangzik el. 

 

Hubai Imre: Napirendi pontok tárgyalása következik. 

 

 

1./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés a „Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Integrált Területi Program 2.0 

változat 2021-2027” című dokumentum elfogadásáról 

Előadó: Hubai Imre, a Vármegyei Közgyűlés elnöke 

 
Hubai Imre: Felkérem Páldi Tamás irodavezető urat szóbeli kiegészítése megtételére. 

 

Páldi Tamás: A Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Integrált Területi Program 1.0 változatát a 

33/2021. (VI.30.) számú határozatával fogadta el a közgyűlés, melyet a Kormány az 1658/2021. 

(IX.24.) számú határozatával jóváhagyott. Időközben magában a forrásszerkezetben, valamint 

az Európai Unióval történő egyeztetések során változás állt be és 4 újabb forráskeret került 

beintegrálásra. A 4-5 számjegyű főutak fejlesztése, ez 2,6 milliárd forintos forráslekötéssel, a 

fenntartható energiahatékonyság keretén belül strandok energetikai fejlesztésére szintén 2,6 

milliárd forint az, ami beterjesztésre került. Önálló fejlesztési célként jelenik meg az aktív 

turizmus-fejlesztés 3,3 milliárd forint összegben, valamint kiemelt kedvezményezettként 

jelennek meg a tankerületi központok, ezen belül az egyes tankerületi központok alá tartozó 

szervezetek 4,2 milliárd forint összegben. Mindezeken túl a névváltozások átvezetése is 

megtörtént a dokumentumokban, így többek között a vármegyei névváltozás az, ami átvezetésre 

kerül. Kiemelt fontosságú az ITP 2.0 verziójához az, hogy Szolnok Megyei Jogú Város és 

térsége, ami a térkategória 1-es színterét jelenti, 2022 márciusában elfogadásra került a 

térségnek a városfejlesztési tervezési dokumentuma, amit maga a megyei önkormányzat is 

véleményezett és jóváhagyott. Ezen dokumentumok alapján Szolnok Megyei Jogú Város 

térségi települései komoly erőfeszítéseket tesznek azért, hogy mielőbbi felhívási pályázatok 

kerüljenek kiírásra. Ezeket folyamatosan egyezteti a vármegyei önkormányzattal, ebben 

folyamatos partnerségben vagyunk Szolnok Megyei Jogú Várossal és tervezőirodájával. 

  



3 

 

 
Hubai Imre: Az előterjesztést a csütörtöki napon megküldtük. A Tervezési és Monitoring 

Bizottság nem volt határozatképes, így nem tárgyalta az előterjesztést.  

Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 

Rózsa Endre Bertalan: Tisztelt Közgyűlés! Szeretném megköszönni azoknak a munkáját, akik 

dolgoztak annak érdekében, hogy létrejöjjön ez az anyag. Külön szeretném Páldi Tamás 

irodavezető úrnak megköszönni. Rendkívül korrektnek tartom azt, hogy Lakatos Istvánra 

vonatkozóan is a megalapozó munka és az iránymutatásokkal kapcsolatos dolgok megemlítésre 

kerültek. Köszönjük az Ő munkáját is. Szeretném mindenképpen beajánlani ezt az anyagot és 

elfogadásra javasolni. Egyrészt mind tartalmi tényezők tekintetében, mint a tekintetben, hogy 

rendkívül konkrét és tárgyszerű ez az anyag. Azok a folyamatábrák, amelyek kiegészítik a 

szöveges részt, szerintem még érthetőbbé és szemléletesebbé teszik. Ugyanakkor azok a 

különböző térkép mellékletek, melyeket itt mi megtalálhatunk, azok úgymond a nagyközönség 

számára is még jobban lehetővé teszik azt, hogy megismerkedjenek ezzel az anyaggal. Úgy 

gondolom, hogy mind a kommunikációt, mind pedig a különböző sajtó felé lévő irányulásokat 

ez lehetővé teszi. Köszönöm ezt a munkát. Ugyanakkor szeretném azt is kifejteni és 

megerősíteni, hogy mind ebben, mind más területen Elnök úrral rendkívül korrekt 

együttműködés alakult ki és az az anyag, amely beterjesztésre került az reprezentálja a megye 

egészét kellő súllyal, kellő lehetőségekkel. Úgy gondolom, hogy ez a terv mindenképpen 

megalapozza a jövővel kapcsolatos pozitív lehetőségeket. Teljesen természetes, hogy 

közgyűlési képviselők vagyunk, ugyanakkor nyilván mindannyiunknak a szeme a saját térségén 

van. Azt külön szeretném megköszönni, hogy Elnök úrral a Mezőtúr és térségére vonatkozóan 

jó együttműködés alakult ki és több olyan beruházás van tervbe véve, amely a jövő tekintetében 

fontos lesz. Külön kiemelésre kívánkozik a Mezőtúr-Szarvas közötti közúti híd kérdése, de akár 

más területek is. Köszönöm, elfogadásra javaslom, kérem képviselőtársaimat, hogy dolgozzunk 

annak érdekében, hogy ezek megvalósuljanak. Jó egészséget kívánok a megvalósításhoz. 

 

Hubai Imre: Köszönöm szépen képviselő úr véleményét és hadd köszönjem meg én is az 

elnökség és a frakció munkáját, hiszen az, hogy a tervezésben ilyen konszenzus alakult ki és az 

egyes térkategóriák közötti egyensúly fenntartható annak is köszönhető, hogy a közgyűlési 

tagok is hozzátették a saját javaslataikat és a Térségfejlesztési Iroda munkatársai pedig az 

összes létező és elvárható pontossággal készítették el az anyagot minden javaslatra minden 

körülményre való odafigyeléssel. Örülök, hogy méltatta képviselő úr az iroda munkáját is, 

hiszen a munka dandárja rajtuk múlott. Köszönöm irodavezető úrnak a szóbeli kiegészítést, az 

eddig elvégett munkát, csapatmunka volt. 

 

Révi Attila: Köszönöm a szót Elnök úr! Teljes mértékben egyetértek képviselőtársam 

gondolataival és csak annyiban szeretném kiegészíteni, hogy nagy örömünkre szolgált olvasni, 

hogy plusz források érkeztek a településfejlesztési stratégiához, illetve magához az integrált 

területi programhoz. Azért tudjuk jól, hogy Jász-Nagykun-Szolnok vármegye az ország 

közepén bizony sok tekintetben hátrányt szenved. Szükségünk van minden létező forrásra és 

ezeknek a forrásoknak a lehető legoptimálisabb felhasználására. Azt gondolom, amit 

képviselőtársam megfogalmazott, hogy ez a stratégia alkalmas lehet arra, hogy a megyét 

felzárkóztassuk, hogy a megyét egy lendületes pályára állítsuk. Amit még szeretnék hozzátenni 

hasonlóképpen Mezőtúr és térségéhez kicsit hadd legyek lokálpatrióta és Törökszentmiklós és 

térségét hadd említsem meg. Köszönöm szépen azokat a fejlesztési célokat, amelyek 

meghatározásra kerültek, illetve egy fél mondatban hadd emeljek szót a Törökszentmiklós-

Óballa közötti útszakasz régen várt felújítására. Látok arra rációt, hiszen a Magyar Közútnak 
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jelentős pályázatai vannak a 4 és 5 számjegyű utak felújítására, arra kérem Elnök urat, 

lehetőségeihez mérten támogassa ezt a kezdeményezést, hogy végre az a Tiszamenti térség is 

egy picit fejlődhessen közlekedésileg és minden más tekintetben. Természetesen támogatom az 

előterjesztést. 

 

Hubai Imre: Talán ennek is köszönhető, hogy azok az utak, amelyek az M4 felé vezetnek vagy 

az M4-es melletti nagyobb településekre pl. Törökszentmiklósra felújításra kerülnek az 

elkövetkezendőkben, van már egy fontos szakasz a Tiszapüspöki-Törökszentmiklós közötti 

szakasz, ami jelentős mértékben megújult. Ennek is az kell, hogy legyen az üzenete a térségben 

élők számára, hogy az M4-es megérkezésével gazdasági felzárkózás és az ahhoz fűződő 

társadalmi jólét is az úthálózat felújításával folytatódik. Igyekszem eljuttatni a döntéshozók 

felé, hogy támogassák a jövőben forrás rendelkezésre állása esetén az Óballa irányából 

érkezőknek jobb és biztonságosabb bejutását Törökszentmiklós irányába. 

 

Szalay Ferenc: Tisztelt Közgyűlés! Ha Mezőtúr és Törökszentmiklós kapcsán lehetett szólni, 

akkor már muszáj szólni és örömmel teszem Szolnok és térsége kapcsán a köszönetet, mert 

valóban közel 100 milliárd forintot tud a megye most magára fordítani és ebből Szolnok 

városára majd 30 milliárd forint jut, ez egy nagyon komoly dolog. Szeretném hozzátenni, bár a 

megye útjainak egysége hagy kívánnivalót maga után, de épp Sziráki András elnök úr a Pelikán 

kupa megnyitóján mondott néhány gondolatát elmondanám, hogy az ipargazdaság fejlettsége a 

mi megyénkben magasabb, mint a régió másik két megyei jogú városában. Ezt hihetetlen 

dolognak tartom, de azt gondolom nagyon komoly fejlődés, amit a mi megyénk tud rengeteg új 

céggel, a meglévő cégek komoly fejlesztésével. Azért kezdtem innen mert ez a pályázati forrás 

bár nagyon nagynak tűnik, de közel sem elég, hogy csak ebben gondolkozzunk. Egészen biztos, 

hogy nagyon fontos az, hogy a megye településeinek ereje az ott befolyó különféle bevételek, 

az állami források, kiegészülve az uniós forrásokkal még több lehetőséget adjanak, különösen 

az úthálózatfejlesztés, az ipari övezetek fejlesztése, a gazdaság erősítése kérdésében. A pénzt 

akkor lehet elkölteni, ha megvan. A megtermelt pénzeket könnyebb elkölteni, mint a nem 

megtermeltet. A megyében megvan a potenciál, hogy ezt megtegye. A megye visszaesése a 

gazdasági, energetikai problémák kapcsán nem olyan vészes - ezt Elnök úrtól tudom -, mint sok 

más megyéé. Azt gondolom, hogy ebben is igen-igen komoly lehetőségei vannak a későbbiekre 

nézve a megyének. Szolnok városa és a környező települések kapcsán mondanám, hogy komoly 

egyeztetéseken vagyunk túl, különösen a városfejlesztési igazgatóság, a fejlesztési 

részvénytársaság, illetve Páldi Tamáséknak nagyon komoly munkája van ebben az egészben. 

Nem mondom, hogy nem vitatkoztunk és nem mondom, hogy nem fogunk még a későbbiekben. 

Kicsit soknak tűnik a soft fejlesztés lehetősége ebben a forrásmennyiségben, de nyilván majd 

ezen is végig kell menni, hogyan tudjuk felhasználni. Építési lehetőségeinkben Szolnokon és 

térségében, mind ahogy máshol is utak, mondjuk a helikopter körforgalomtól egészen a 

besenyszögi úti felüljáróig egy útépítés szerepel igen komoly volumenben, hiszen utána már 

sikerült az utat megépíteni egészen Besenyszögig és jelentős mértékben Nagykörű felé az út 

megépült. Nagyon komoly dolognak gondolom, hogy a belvárosban az SZTK környékén egy 

zöldülő belváros programot lehessen végig vinni, talán ennél még eggyel fontosabb a 

vásárcsarnok újjáépítése. Óvodák, bölcsődék, iskolák építése, felújítása mind-mind 

kellőképpen fontos. A jövő tekintetében nagyon fontos, hogy a város új ipari övezeteket tudjon 

magáénak, meg tudja nyitni az új ipari parkját, ez ügyben komoly munka folyik, melyben Elnök 

úréknak, a megyének nagyon komoly szerepe van, hiszen a megyei jogú város a megye 

fővárosa, fejlődése nem csak Szolnoké, hanem az egész megyéé. Biztos vagyok benne, hogy 

amikor a megyei jogú város a modern városok programban elsősorban a miniszterelnöktől azt 

kérte, hogy az M4-es út négysávos legyen és az intercity kocsik gyártása beinduljon és új ipari 

övezetek alakuljanak ki, ez nem arról szól, hogy Szolnok önző módon csak magával 
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foglalkozik, hanem arról, amit többen említettek, hogy az egész megyében lehessen 

gondolkodni. Ennek a négysávos útnak az ideérkeztével beláthatatlan még az a jövő, de nagyon 

sok munka kell hozzá, hogy utolérjük azt a fejlődő nyugati, fejlődő keleti részét az országnak, 

amit az ország közepén nem biztos, hogy hasonló lendülettel lehetett volna végezni, ha nincs 

meg az a négysávos autóút. Megvan, mehetünk vele közösen együtt a későbbiekben, 

természetesen a vasúti fejlesztés az, ami a jövőben még ehhez kapcsolódóan rendkívül fontos, 

hiszen a vasúti gépgyártás, mint a megyénk, Szolnok egyik legfontosabb fejlődési, fejlesztési 

lehetősége, illetve ami még eggyel fontosabb az a mezőgazdaság feldolgozó ágazatainak 

visszaerősítése és az öntözéses gazdálkodás. A jövő tekintetében sem mindegy, hogy ebben 

hogyan haladunk előre. Nagyon szépen köszönöm mindenkinek a munkáját, a lehető 

leggyorsabban sikerüljön kiírni a pályázatokat, mert mindenki nagyon várja, hogy beinduljon 

ez a nagyon komoly program. Köszönöm szépen, hogy Szolnok is részese lehet ennek a nagyon 

komoly fejlődési iránynak és lehetőségnek. 

 

Hubai Imre: Köszönöm szépen. Ahogyan Polgármester úr is megerősítette, nem csak a megyei 

jogú város és vármegye együttműködése, hanem a Kereskedelmi és Iparkamara, valamint a 

Nemzeti Agrárgazdasági Kamara Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Szervezete nagyon komolyan 

hozzátették a saját javaslataikkal, hogy a Jász-Nagykun-Szolnok Vármegye 2030-ig tartó 

fejlesztési stratégiájából milyen projektelemek kerüljenek előtérbe, ha a források már 

rendelkezésre állnak. Itt köszönöm az M4 megépítésével és tovább építésével kapcsolatos 

segítségét Polgármester úrnak és csapatának, hiszen látható, hogy ez a projekt milyen komoly 

gazdasági lehetőségeket hoz a vármegye további részébe és nyilván a vármegye egyik fő 

felhordó útja Szolnok városba a Verseghy út elég méltatlan állapotban van, mind a Szolnokiak, 

mind a vármegyéből, vármegyén kívülről ideérkezők felé egyfajta üzenet ha megújul ez az út, 

hogy a helikopteres körforgalomig ez a Zagyva-híd és a Tisza-híd felújítását magában foglaló 

projekt lehet a jövőben. Segítjük Szolnok katonavárossá válásának lehetőségét minden 

lehetséges módon, olyan fejlesztések jöhetnek a városba, ami támaszpont jelleggé építheti ki 

Szolnokot és ez a térségben működő vállalkozások számára akár az élelmiszeripar, akár pedig 

a gépipar, beszállítóipari vagy építőipari szolgáltatások, kereskedelmi kapcsolatok tovább 

épülését is segíteni tudná. Ezért örömmel támogatjuk a kormányzat azon törekvését, hogy akár 

több ezer katona állomásoztatására alkalmas támaszponttal bővülhessen a szolnoki katonai 

bázisoknak a sora, a dandároknak a sora. Támogatjuk, hogy mind a tankerület, a szakképzési 

centrum elemei és nem csak a szolnoki, hanem a központok által működtetett vármegyei 

telephelyek megújítására is sor kerülhessen, kifejezetten abból a célból, hogy a diákok 

elhelyezésének a minősége és a képzések minősége tovább javulhasson a megyében. Ahogyan 

Polgármester úr is említette a program is foglalkozik az aktív ökoturisztikai és gyógyturisztikai 

lehetőségek fejlesztésével és itt a vármegye egyik legfőbb attrakciója a Tisza-tó térsége, 

valamint a Körösök mente és a Zagyva vidékének összekapcsolása a Szolnok központtal. Ez 

nagyon jó stratégiának tűnik, hiszen számítunk a turisták részéről a Szolnokról érkezőkre is, 

nagyon erős a vágy arra, hogy a szolnoki lakosság mind az aktív ökoturisztikai, gyógyturisztikai 

lehetőségekkel ismerkedjen a vármegyében és ezeket a kapcsolatokat erősítsük. A vasúti 

gépgyártás, élelmiszeripar újjáépítése ez mind megrendelést hozhat a vármegyében működő 

vállalkozások számára. Tehát ezért is nagyon fontos, hogy bármennyire elképzelhetetlen a 

megyeszékhely fejlődése nélkül és a megyeszékhely fejlődése pedig elképzelhetetlen a 

vármegye fejlődése nélkül, mind az úthálózat, mind az utánpótlásnevelés szempontjából ez nem 

csak a sportra, hanem a majdan betöltendő munkahelyekre, több ezer munkahelyre is 

vonatkozik. Akár a katonai pálya, mint vonzerő is erős hatással lehet a Jász és a Kun identitással 

rendelkező fiatalokra.  

 

További kérdés, észrevétel nem hangzik el. 
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Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 
A Közgyűlés 11 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 
 

Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés 

11/2023. (IV.3.) számú határozata 

a „Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Integrált Területi Program 2.0 változat 2021-2027” 

című dokumentum elfogadásáról 

 

1) A Vármegyei Közgyűlés a „Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Integrált Területi 

Program 2.0 változat 2021-2027” (ITP) című dokumentumot – mint a Terület- és 

Településfejlesztési Operatív Program Plusz vármegyére dedikált 97,347 milliárd forint 

összegű kerete felhasználásának módosított tervét – a melléklet szerinti tartalommal 

elfogadja. 

 

2) A Vármegyei Közgyűlés felhatalmazza elnökét az ITP módosításával összefüggő 

egyeztetések lefolytatására. 

 

3) A Vármegyei Közgyűlést az ITP Irányító Hatóság általi jóváhagyásáról tájékoztatni 

kell. 

 

Határidő: azonnal, illetve folyamatos 

Felelős:    Hubai Imre, a Vármegyei Közgyűlés elnöke 

 

Erről: 

 

1. Vármegyei Közgyűlés tisztségviselői 

2. Vármegyei címzetes főjegyző 

3. Irodavezetők 

4. Oláh Gábor, a Miniszterelnökség Területfejlesztési Programok Végrehajtásáért Felelős 

Helyettes Államtitkára (Irányító Hatóság) 

értesülnek. 

 

 
2./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés alapítvány támogatására 

Előadó: Hubai Imre, a Vármegyei Közgyűlés elnöke 

 

Hubai Imre: Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság. 

Érdeklődöm a Bizottság alelnökétől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 

 
Fazekas Szabolcs: A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, 

elfogadásra javasolja a közgyűlés számára. 

 

Hubai Imre: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése? 

Kinek van véleménye, észrevétele? 
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Kérdés, vélemény nem hangzik el. 

 

Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. 

 
A Közgyűlés 11 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot hozza: 

 
 

Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés 

12/2023. (IV.3.) számú határozata 

alapítvány támogatásáról 

 

A vármegyei közgyűlés az Elnöki keret terhére 50 ezer Ft-tal támogatja a Pusztamonostori 

Óvodás Gyermekekért Alapítványt a Pusztamonostori Tündérkert Óvoda, Mini Bölcsőde és 

Konyha intézmény esztétikusabbá tételére, gyermek öltözőszekrények vásárlása céljából. 

 

Felelős: Hubai Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

  Rentzné Dr. Bezdán Edit vármegyei főjegyző 

Erről: 

1.) Hubai Imre, a vármegyei közgyűlés elnöke 

2.) Rentzné Dr. Bezdán Edit vármegyei főjegyző 

            3.) Pusztamonostori Gyermekekért Alapítvány 

    értesülnek. 

 

 

 
 

3./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés Bodó Jánosné bizottsági taggá történő megválasztásáról 

Előadó: Hubai Imre, a Vármegyei Közgyűlés elnöke 

 
Hubai Imre: Javaslom, hogy a határozati javaslatban a bizottsági tag megválasztásának 

dátuma a mai napra módosuljon. Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi Bizottság. 

Érdeklődöm a Bizottság elnökétől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 
Molnár Imre: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, elfogadásra javasolja a 

közgyűlés számára. 

 
Hubai Imre: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése?  

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 
Kérdés, vélemény nem hangzik el. 

 

Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. A határozat elfogadásához 

minősített többség szükséges. 

 
A Közgyűlés – minősített többséggel – 11 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot 

hozza: 
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Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés 

13/2023. (IV.3.) számú határozata 

Bodó Jánosné bizottsági taggá történő megválasztásáról 

 

A Vármegyei Közgyűlés a Közgyűlés és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

8/2014. (XII.17.) ÖR sz. rendelete 49-50. §-ai alapján 2023. április 3-i hatállyal  

 

Bodó Jánosné-t 

 

a Tervezési és Monitoring Bizottság közgyűlési képviselő tagjává megválasztja.  

 

Erről: 

1. Vármegyei Közgyűlés tagjai 

2. Rentzné Dr. Bezdán Edit vármegyei főjegyző  

3. Bodó Jánosné közgyűlési tag 

      értesülnek. 

 

 
Hubai Imre: Mind a magam, mind a testület nevében gratulálok, képviselő asszony 

munkájához sok sikert kívánok. 

 

 

4./ NAPIRENDI PONT: 

Előterjesztés a Szolnoki Törvényszékre ülnökök megválasztására 

Előadó: Hubai Imre, a Vármegyei Közgyűlés elnöke 

 
Hubai Imre: Az előterjesztés a csütörtöki napon megküldésre került, megtárgyalta az 

Ügyrendi Bizottság. Érdeklődöm a Bizottság elnökétől az ülésen kialakított állásfoglalásról. 

 
Molnár Imre: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, elfogadásra javasolja a 

közgyűlés számára. 

 
Hubai Imre: Megkérdezem, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kinek van kérdése?  

Kinek van véleménye, észrevétele? 

 
Kérdés, vélemény nem hangzik el. 

 

Ezután a határozati javaslat elfogadásáról szavaz a Közgyűlés. A határozat elfogadásához 

minősített többség szükséges. 

 

 
A Közgyűlés – minősített többséggel – 11 igen szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot 

hozza: 
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Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés 

14/2023. (IV.3.) számú határozata  

a Szolnoki Törvényszékre bírósági ülnökök megválasztásáról 

A Jász-Nagykun-Szolnok Vármegyei Közgyűlés a bírák jogállásáról és javadalmazásáról szóló 

2011. évi CLXII. törvényben biztosított jogkörében eljárva 

 

Szolnoki Törvényszékre  

 

1.  Kollár Péterné 5213 Fegyvernek, Ady E. út 31/A. 

2.  Kubikné Kiszely Anita Ilona 5000 Szolnok, Nagy Imre krt.10. 9/27. 

3.  Szalkáriné Gárdon Ágnes Rozália 5000 Szolnok, Ady Endre út 5. 10./5. 

4.  Rákóné Fekete Erzsébet 5000 Szolnok, Glyakis Gy. u. 11/A 

5.  Patkósné Cseh Zsuzsanna 5000 Szolnok, Vörösmarty u. 17. fsz. 1.  

6.  Rózsásné Varga Judit 5000 Szolnok, Ady Endre út 16. 9./10.  

 

Szolnoki Törvényszékre fiatalkorú elleni büntetőeljárásban ülnökök  

 

1. Andóné Virágh Éva Márta 5000 Szolnok, Jókai u. 1. 1./1. 

2. Pappné Hamza Tímea Renáta 5000 Szolnok, Tompa M.u.21. 1./1. 

3. Szöllősi Józsefné 5081 Szajol, Honvéd u.12.  

4. Sándorné Kaszab Laura Judit 5000 Szolnok, Pozsonyi út 62/A tetőtér 8.   

5. Mészáros Márta 5000 Szolnok, Lovas I. u. 5. 8./66.  

6. Moldvai Éva 5000 Szolnok, Csokonai út 25. 2./6. 

7. Mile-Fekete Andrea 5211 Tiszapüspöki, Fő út 99. 

8. Győri-Savella Csilla 5465 Cserkeszőlő, Rákóczi u. 14. 

lakosokat bírósági ülnöknek megválasztja. 

A jogszabályi feltételek fennállását folyamatosan vizsgálni szükséges. 

 

Erről:  1.) a bírósági ülnökök lakóhelyeiken 

  2.) a Szolnoki Törvényszék elnöke 

  értesülnek. 

 

 

Hubai Imre: Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja 

alapján a Közgyűlés zárt ülésen tárgyalja meg a Terület- és Településfejlesztési Operatív 

Program Plusz Döntés-előkészítő Bizottságára beterjesztett támogatási kérelmek döntési 

javaslatára vonatkozó előterjesztést.  

Megkérem a Közgyűlés tagjain és az irodavezetőkön kívül jelenlévő meghívottakat, hogy a zárt 

ülés idejére legyenek szívesek az üléstermet elhagyni.  

Zárt ülés következik.  

 

 
ZÁRT ÜLÉS / KÜLÖN JEGYZŐKÖNYVBEN/ 

 

A nyílt ülés folytatása. 
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Hubai Imre: Tájékoztatom a jelenlévőket, hogy a Vármegyei Közgyűlés zárt ülésen döntött a 

Terület- és Településfejlesztési Operatív Program Plusz Döntés-előkészítő Bizottságára 

beterjesztett támogatási kérelmek döntési javaslatáról. Megkérdezem a Közgyűlés tagjait, hogy 

kíván-e valaki közérdekű bejelentést, felvetést előterjeszteni? 

 

Közérdekű bejelentés, felvetés nem hangzik el. 
 
Hubai Imre: Megállapítom, hogy a Közgyűlés mai feladatának eleget tett, munkáját befejezte. 

 

Bejelentem, hogy következő közgyűlésünket elfogadott munkatervünktől eltérően 2023. május 

12-re tervezzük összehívni. 

 

Megköszönöm valamennyi közgyűlési tag, meghívott részvételét, az ülést berekesztem.  

 

 

 

Kmf. 

 

 

 

            Hubai Imre                                                                       Rentzné Dr. Bezdán Edit  

a vármegyei közgyűlés elnöke                                                  vármegyei címzetes főjegyző 

 


































